
    
 
 
   Rezultat  SDP- a u Slavonskom Brodu najugodnije je iznenađenje na proteklim 
izborima u Slavoniji. 
 
   Više od 2500 glasova, odnosno više od 19% rezultat je koji nitko nije očekivao od 
organizacije koja je prije godinu dana krenula od nule, koja je bila podijeljena i 
raspuštena, nakon što je prethodni predsjednik uslijed najlošijeg rezultata, od svih 
dosadašnjih, na  izborima za gradonačelnika, dao ostavku.  
 
   Prije godinu dana na izborima za mjesne odbore rezultat je bio izuzetno loš, 7-8%.  
   Novo vodstvo tek je izabrano i tako loš rezultat posljedica je loše politike u ranijem 
mandatu.  Nismo se pokolebali , odlučili smo raditi i stvarati novi tim. Na sva 
podmetanja, opstrukcije i napade kojih je bilo najviše u našim redovima, odgovarali 
smo samo radom.  
   Znali smo što želimo, kako radimo, vjerovali smo u sebe i prvi rezultati su došli i 
prije nego smo ih očekivali.  
 
   Novi  forum žena, novi forum mladih, stalne svakodnevne aktivnosti  uz  
profesionalnu medijsku prezentaciju nisu prošli nezapaženo.  Našim sugrađanima 
svidjelo se ono što radimo i samo u ovoj godini pridružilo nam se više od 50 osoba, 
uglavnom mladih i ljudi srednjih godina.  Prepoznati smo na državnoj razini, prema 
ocjeni naših kolega,  kao jedna od najaktivnijih organizacija SDP-a.  
   Kontakt s građanima stavili smo u prvi plan.  Borba za socijaldemokratske 
vrijednosti, antifašizam i ljudska prava čine nas prepoznatljivim te nam se sve više 
javljaju naši simpatizeri koji su s razlogom bili razočarani.  Podržavaju nas i polako 
vraćamo njihovo povjerenje. 
 
   Rezultat koji smo postigli samo je početak.  
 
   Vjerujemo da će naš rad svoje prave rezultate pokazati na sljedećim lokalnim 
izborima.  Već ovih više od 2500 glasova pokazuje tendenciju najvišeg rasta u cijeloj 
Slavoniji.  To je više nego, recimo,  Nova gradiška i Požega zajedno.   
   Postajemo lokomotiva  u 5. Izbornoj jedinici. Grad koji ima potencijal  za najveću 
tendenciju rasta. Grad koji je SDP-u davao i više od 10000 glasova.  
 
   Žalosti me što ovakvi trendovi ne prate i ostale naše organizacije u županiji.  



   Rezultati općinskih organizacija pokazuju negativne trendove i tu očekujem 
korjenite promjene, te rad i energiju koji su, nažalost, potpuno izostali do sada. 
 
   Radom i zalaganjem svoga tima izuzetno sam zadovoljan. Rezultatima koje smo 
postigli također.  Ove izbore odradili smo zaista rame uz rame i do zadnjeg dana 
kampanje bili na terenu.  
   Posebno sam ponosan na MO Lutvinku i Plavo polje koji se ponovno crvene.  
Motivacija i želja su nam na najvišoj razini i nastavljamo još žešće s radom i jačanjem 
naše organizacije u Slavonskom Brodu.  
 
   Od srca čestitam kolegici Biljani Borzan na najviše osvojenih preferencijalnih 
glasova u našem gradu, ali i svim ostalim izabranim Eurozastupnicima iz redova 
SDP-a.  
 
   Ovo je zajednički rezultat svih nas! 
   Svima veliko hvala!  
 
   Predsjednik GO SDP Slavonski Brod 
   Stribor Valenta 

 
 


